

2024 National Family Law Program

Halifax, Nova Scotia

Monday, July 22 - Thursday, July 25, 2024



Federation of
Law Societies
of Canada

Call for Papers

Academics, members of the judiciary and practitioners from the public, private, and non-profit sectors are invited to submit proposals for papers to present at the National Family Law Program.

We welcome both theoretical and practical contributions in either or both of Canada's official languages that will be of interest to our audience of lawyers and judges from across Canada.

To apply, please provide us with

1. a brief summary of the topic
2. format of presentation (note sessions are either 60 or 75 minutes long)
3. presenter name(s) and curriculum vitae for each

If your submission is accepted, you must agree to provide the following material by May 20, 2024:

- an original written paper on the topic(s)
- a session description (250 words maximum)
- a bio (250 words maximum) and photo for each presenter

Please submit your proposal to:
nflpcoordinator@flsc.ca; Subject: "2024 Proposal"

Deadline: May 31, 2023

Successful applicants will be notified in September 2023



Colloque national sur le droit de la famille 2024

Halifax, Nouvelle-Écosse
du lundi 22 juillet au jeudi 25 juillet 2024



Fédération des ordres
professionnels de juristes
du Canada

Demande de propositions

Les universitaires, les juristes et les membres de la profession juridique des secteurs public, privé et sans but lucratif, sont invités à soumettre des propositions d'articles pour le Colloque national sur le droit de la famille.

Sont admissibles les articles théoriques ou pratiques dans l'une ou l'autre des langues officielles du Canada qui seront pertinents pour notre auditoire composé d'avocats et de juges des quatre coins du Canada.

Pour présenter votre demande, veuillez nous faire parvenir :

1. un résumé du sujet abordé;
2. le format de présentation (les présentations liminaires durent 60 ou 75 minutes);
3. le nom du ou des conférenciers et leur curriculum vitae.

Si votre proposition est retenue, vous devrez accepter de nous faire parvenir les documents suivants d'ici le 20 mai 2024 :

- un document original sur le sujet qui sera abordé;
- la description de la séance (d'un maximum de 250 mots);
- la biographie (d'un maximum de 250 mots) et la photographie de chaque conférencier.

Veuillez soumettre votre proposition à l'adresse suivante :
nflpcoordinator@flsc.ca (objet : « Proposition 2024 »)

Date limite : 31 mai 2023

Les candidats retenus seront
avisés en septembre 2023.

